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Dankzij de inzet van de recreatiecommissie was er poppenkast, konden de kids
sjoelen en meer. Er was zelfs een poffertjeskraam waar heel veel gebruik van
gemaakt werd. Al met al een geslaagde dag.
Vervolgens was er de medewerkersmiddag, waar veel vrijwilligers op afkwamen.
Ze werden bedankt voor hun inzet dit seizoen, en ik hoop dat zij ook het volgen
de seizoen weer van de partij zullen zijn, met liefst ook nieuwe vrijwilligers.
Tenslotte de A.L.V. vergadering: die zal plaatsvinden in november, in het club
gebouw. U krijgt hierover nog informatie toegezonden.

Bertus Kempes

Van de
voorzitter
Dit seizoen is er veel gebeurd: er is een
nieuwe recreatiecommissie aan de
slag gegaan, die allerhande activitei
ten heeft georganiseerd. Zowel voor
de kleintjes als voor ons volwassenen.
Dit kan alleen gerealiseerd worden als
er vele vrijwilligers bereid zijn eraan
mee te doen. Zonder die vrijwilligers
kan onze vereniging niet functioneren.
 Dit geldt natuurlijk ook voor de andere commissies. Het is heel belangrijk dat er
tuinders (nieuwe) zijn die hun steentje bij willen dragen om de vereniging goed
te laten draaien.
Dan nu nog even over 9 september. Deze dag is mede door het mooie weer
fantastisch verlopen. Er waren vele belangstellenden aanwezig. Nadat de
wethouder samen met de eerste bewoonster het schildje had onthuld, konden
de mensen lekker op het terras gaan zitten en van koffie of thee met appelgebak
genieten. Daarna volgden er allerlei activiteiten met o.a. muziek voor iedereen.
Ik vergeet bijna te vermelden dat in de ochtenduren voor de kinderen
ook van alles was georganiseerd.

Van de redactie
Voor u ligt alweer het laatste nummer van het seizoen. Laat dit niet het allerlaat
ste nummer zijn.
Gerda Burgers en Ria Platvoet stoppen ermee en tot nu toe zijn er te weinig
opvolgers. Ook het bestuur mag zich dat aantrekken. Alleen met de Nieuwsbrief
verder gaan kan natuurlijk ook.
Op 9 september werd het Bivak officieel tot monument verklaard: er ligt nu een
taak voor het bestuur om er - samen met de tuinders - iets moois van te maken.
We blikken terug op deze dag vol aktiviteiten. Denkt u aan het doorgeven van
de waterstanden? (pag. 20)
Het bijenpad en de boomgaard zijn onder handen genomen door enthousias
te tuinders, lees het verslag van Johan van Schaick. De recreatie-commissie
heeft een leuke pagina gemaakt van de activiteiten. Natuurlijk de Bijenstal en
het recept van Annette. Ook aandacht voor de regels die de Bond stelt in het
artikel van Piet van Mansfeld Help ik heb een tuin.
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Verspreiding Water-Lander
De Water-Lander valt vier keer per jaar
bij alle leden in de bus. Aspirant-leden
ontvangen het blad digitaal. Ga je
verhuizen of wil je het blad liever digi
taal ontvangen? Geef dat dan aan
ons door:
communicatie@vtv-waterland.nl.
Zoek je een eerdere editie? Het archief
van de Water-Land staat op de site.
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Help, ik heb een tuin!
Al weer heel wat jaren geleden was ik op visite bij vrienden op Water-Land. Geweldig vond ik het daar. Dat
prachtig aangelegde tuincomplex met al die bijzondere tuinen en die schattige huisjes waar je de stad kan ont
vluchten. Dat wil ik ook, dacht ik.
 
Niet gehinderd door enige kennis over wat het betekent als je een tuin op Water-Land neemt, besloot ik een tuin op
Water-Land te kopen. Tja dat kon toen nog, er was geen wachtlijst en je kon kiezen uit meerdere tuinen. Ik werd dus lid
van de Bond van Volkstuinders en van de afdeling Water-Land. En hoewel het voor de hand ligt, maar waar ik al helemaal
niet bij stilstond, was het feit dat ik door een tuin te pachten en een huisje te kopen, ook instemde met de regels van de
Bond en Water-Land en die regels ook moest volgen; ik had er gewoon geen weet van. Die regels bieden de tuinders de
mooie mogelijkheid volop van de natuur te genieten, maar scheppen ook nogal wat verantwoordelijkheden voor elke
tuinder op Water-Land, zoals ik. Juist over die verantwoordelijkheden wil ik het hebben, want nu, jaren later en helemaal
ingeburgerd op Water-Land, merk ik vaker dat tuinders niet goed weten, waarvoor ze verantwoordelijk zijn en waarop ze
kunnen worden aangesproken. Daardoor ontstaan er problemen die vaak pas bij de overdracht van een tuin duidelijk
worden en die te voorkomen waren, als de betreffende tuinder vooraf had geweten waar zij of hij voor had moeten
zorgen.
Zoals gezegd de verplichtingen van de tuinders staan in de regels van de Bond en het Huishoudelijk Reglement van
afdeling Water-Land. In het volgende geef ik niet elke keer aan hoe de regels precies luiden, maar je kan alles vinden
op de site van de bond en Water-Land.
 
De tuin
De tuin is bedoeld om er te tuinieren en van de natuur te genieten. Hoe je tuiniert mag je voor een groot deel zelf weten.
Zo heeft de ene tuinder een strakke aangeharkte tuin, terwijl een ander veel meer van alles laat groeien. Er zijn wel en
kele absolute verboden: je mag geen chemische bestrijdingsmiddelen gebruiken en de planten Japanse Duizendknoop
en Reuzenberenklauw zijn verboden. Daarnaast geldt dat je verantwoordelijk bent voor je tuin en dat je tuin in een re
delijke staat van onderhoud moet zijn. Wat dat precies betekent, is niet zo duidelijk, maar zorg dat het geen oerwoudwordt
waar je alleen met behulp van een kapmes doorheen kan lopen.
 
Bomen
Verder zijn er regels over de inrichting van je tuin met het oog op mogelijke overlast voor je buren. Dan gaat het vooral
over bomen in je tuin. Tja, bomen, die blijven telkens weer onderwerp van gesprek. En dat klopt ook want de regels geven
geen waterdicht antwoord over wat nu wel en niet mag.
In het Huishoudelijk reglement van Water-Land staat: ‘Vanaf het inwerking treden van dit reglement dienen bomen en
struiken minstens 2 meter van de heg of erfafscheiding geplaatst te worden.’ en ‘Bij het plaatsen en onderhouden van
bomen dient het lid rekening te houden met overlast voor de aangrenzende tuinen, zoals het belemmeren of wegnemen
van het zicht of zonlicht.’
Duidelijk is in ieder geval wel dat deze regels juist zijn bedoeld om de overlast die bomen in je tuin voor de buren te be
perken. Als je over ons tuinpark loopt, zie je talloze mooie grote bomen die dicht langs de erfgrens staan. Is dat nu ver
boden? Nee, de regels zijn juist bedoeld om overlast te beperken, dus bomen die in redelijkheid geen hinder veroorzaken,
hoeven niet weg. Redelijke hinder betekent dat je door bomen van de buren echt belemmerd wordt in het tuinieren. Dus
als er in de herfst blad in je tuin valt is dat geen hinder, maar iets waar je blij mee moet zijn: zo krijg je gratis compost.
Dan blijft de vraag wanneer er echt sprake is van hinder door bomen. Dat verschilt per geval en dan is er een aparte,
individuele afweging nodig. Dat blijkt uit de volgende regel:
‘Wanneer door bomen, heesters en heggen een verschil van inzicht tussen tuinders ontstaat, ligt de verantwoordelijkheid
voor het zoeken naar een oplossing in eerste instantie bij de betrokken tuinders. Indien geen oplossing gevonden wordt,
kan het probleem schriftelijk worden voorgelegd aan het bestuur. Het bestuur zal rekening houdend met de natuurland
schappelijk en bijzondere waarde alsmede gevaar, hinderlijke schaduwwerking of andere overlast voor de omliggende
tuinen, na advies van de tuincommissie, hierover een bindende beslissing nemen.’ Dus uiteindelijk beslist het bestuur op
advies van de tuincommissie.
Heb je zelf hinder van een boom in je tuin en wil je hem weg hebben, vraag dan toestemming aan het bestuur. Maar
bedenk: één of enkele bomen in je tuin maakt je tuin wel zo leuk, is goed voor de biodiversiteit en natuurlijke schaduw
is ook heel fijn. Plant dus vooral een boom, maar aan te raden is te kiezen voor een soort die niet enorm groot wordt of
snoei hem op tijd terug.
 
Tegels en terrassen
De tuin is bedoeld om in te tuinieren. Daarvoor hebben we immers een tuin en daarom mag de totale oppervlakte van
bouwsels en van verharding, zoals tegels, (sier)bestrating, paden, terrassen, broeibakken, en dergelijke niet meer be
dragen dan dertig procent van het tuinoppervlak. Bij de overdracht van tuinen op Water-Land is gebleken dat er veel
tuinen zijn, waarin een veel groter deel is verhard of op andere wijze is bedekt. Er zijn zelfs tuinen die grotendeels met
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kunstgras zijn belegd. Is dat tuinieren? Al je je tuin met te veel verharding van de hand wil doen, moet je eerst het teveel
aan tegels en dergelijke verwijderen en afvoeren, anders gaat de verkoop niet door en blijft de verplichting werkdiensten
en contributie bestaan totdat de tuin voldoet aan de regels.
 
Het tuinhuisje
Op elke tuin hoort een tuinhuisje te staan. Als je een tuin neemt zonder huisje, moet je er in een jaar tijd een huisje op
bouwen. Vaak heeft een huisje bij overdracht nogal wat gebreken en dat is niet verwonderlijk, want veel huisjes zijn al
wel veertig jaar oud. Ze kunnen verzakt zijn, soms zijn vloerbalken doorgebroken, lekt de dakgoot en zijn kozijnen, vooral
die op het zuiden en westen uitkijken, verrot. De eigenaar is verantwoordelijk voor zijn huisje door het in een redelijke
staat te houden. Die verantwoordelijkheid komt duidelijk naar voren in de regels over sloophuisjes. Als een huisje zo slecht
is dat het bij taxatie onder een bepaalde waarde zakt, is er sprake van een sloophuisje. Op de eigenaar rust dan de
verplichting het huisje te slopen en al het materiaal af te voeren naar de stort. Dat is een voorwaarde om de tuin over te
dragen. Dat kan bij voorbeeld betekenen dat je voor weinig geld een huisje met gebreken koopt, maar dat er, als je je
het nog verder laat verslonzen, al snel sprake is van een sloophuisje, zodat je, door de verplichting het te slopen en af te
voeren, nog op hele hoge kosten wordt gejaagd.
Conclusie: onderhoud je huisje goed voor je eigen gemak en zorg dat je niet voor nare verrassingen komt te staan.
 
Piet van Mansfeld
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Voorgeschiedenis
De gemeente Almere heeft onderzocht of het historische bivakhuisje aan de
Meentweg 2 in Almere Haven monumentale waarde heeft en die status kon
krijgen. Het bivakhuisje is de laatste tastbare herinnering aan de pioniers van
Almere Haven. Het stond aan de straat Bivak.
Vorig jaar, op 10 en 13 augustus 2022 werd op locatie het immaterieel erfgoed
vastgelegd. De gemeente wilde van Almeerders horen waarom het huisje be
waard moet blijven. Tientallen belangstellenden vertelden bij het bivakhuisje
aan een camerateam van de gemeente hun verhaal. Zo ook Joop Schoenma
ker. "Ze hebben het laatst weer een beetje opgeknapt in de oude stijl. Dat vind
ik perfect want het hoort ook echt bij het tuinencomplex zoals het nu is. Het
bestaat al heel lang, daarom wil ik dat het blijft." Ook Peter Dekker is voorstander
van een monumentale status. "In de historie heeft het zo'n belangrijke functie
gehad. Dit moet voor Almere behouden blijven."
Kenner van die geschiedenis is Gabriël Bassant: "Er waren acht keetjes en die
vormden de start van wat de eerste woningen werden. Toen de woningen klaar
waren, werden die keetjes overbodig. De dokter, de politieman en de EHBO
zaten daarin. Maar ook de tekenaars die Almere Haven hebben ontworpen."
Van de acht keetjes is alleen nog één bivakhuisje over.
De verhalen werden meegenomen in het besluit of het huisje wel of niet de
status van gemeentelijk monument zou krijgen. Ariadne Onclin van de afdeling
Monumenten & Archeologie van de gemeente: "Dan moet je denken aan de
cultuurhistorische waarde en de architectuurhistorische waarde. Wat we nu
hebben toegevoegd is de identiteits- en belevingswaarde. En dat zijn waarden
waar alleen de Almeerders antwoord op kunnen geven en die verzamelen we
hier."
 
 
 
 
 

De onthulling
Het is een gezellige drukte bij het Bivak. Een aantal van de eerste bewoners van
de Bivakhuisjes is aanwezig, evenals de eerste tuinders van VTV-Water-Land.
Ambtenaren, Omroep Flevoland en veel belangstellende tuinders. Ook Jak
Boumans is er, die het boek schreef De Allereerste Almeerder, met daarin het
levensverhaal van Wim Leenman. Ook de dochter van Wim is aanwezig.
De Shanty band zorgde voor de vrolijke noot, ’s morgens ouderwetse kinderspe
len, de poffertjeskraam, de poppekast, gedichten, muziek, eten en drinken. Het
was een vrolijke boel.
Wethouder Ahles heet iedereen welkom en vindt het heel bijzonder wat er hier
gaat gebeuren.
“Het is het derde monument van Almere. We zijn een beetje op zoektocht, Al
mere is natuurlijk een nieuwe stad. We gaan de komende tijd 30 gebouwen
onderzoeken om te kijken of die monumentwaardig zijn. Dit is nummer 3, het
wordt een hele ontdekkingstocht. Ik probeer me voor te stellen hoe het was: in
een totale leegte terecht komen en denken wat moet ik hier. Midden in een
grote zandbak. Het Bivak, ja de vereniging heeft er heel goed op gepast en we
zijn daar heel blij mee.”
De wethouder onthulde het schildje, samen met de eerste bewoonster van dit
Bivakhuisje, Aukje van den Bos.
 

Het Bivak: gemeentelijk monument!
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Met de taxi naar school
Aukje van den Bos was, samen met haar broer, aanwezig tijdens de officiële bekendmaking van het Bivakhuisje
tot monument. Zij heeft in dit Bivakhuisje gewoond. Onderstaand haar verhaal.
 
Allereerst wil ik graag, mede namens mijn broers Wil en Andries, de gemeente Almere bedanken voor de toekenning
van de monumentenstatus aan dit, voor mij speciale, Bivakhuisje nummer 6.
En met deze toekenning gaat de wens van mijn vader, die hij uitte in de Almare van 24 maart 1978 dat er van dat Bivak
een soort monument moest worden gemaakt, dan toch nog in vervulling.
Bivakhuisje nr. 6 is het huis waar ik als 11-jarig meisje, samen met mijn ouders en mijn twee oudere broers in ging wonen.
Midden in een uitgestrekte en lege zandvlakte zoals dat stuk Flevoland er toen uitzag.
Samen met 7 andere pioniers-gezinnen (de familie Marcusse, Leeman, Willemsen, Stormbroek, van Wakeren, Joop van
Limbeek en de familie Kool (Elly en Gerrit Kool, die hier ook aanwezig zijn) betrokken wij in december 1976 deze tijdelijke
woningen waar we uiteindelijk bijna drie jaar in gewoond hebben.
En ondanks dat ik met tegenzin vertrok uit Dronten, ik zat er op de lagere school en had daar natuurlijk mijn vriendinne
tjes, bewaar ik toch heel veel goede herinneringen aan die jaren op het Bivak. Naar school ging ik in Muiderberg; er
reden natuurlijk geen bussen. Mijn vader kon mij niet brengen want hij was dienstdoende ambulancechauffeur en dus
werd ik elke dag met een taxi opgehaald en naar school gebracht. En na school weer keurig thuisgebracht. De eerste
weken op mijn nieuwe school had ik veel bekijks, want de kinderen dachten allemaal, omdat ik elke dag met een taxi
naar school kwam, dat mijn ouders heel rijk waren.
 
Iets verderop van het Bivak verschenen al snel de bouwputten, de hijskranen en de steigers waar de bouwvakkers hun
uiterste best deden om de eerste stenen woningen op te leveren.
Maar rond het bivak was er nog een echte wildernis. Reeën en konijnen en ook fazanten liepen eigenlijk dagelijks door
onze zelf aangelegde tuintjes. En elke zondag kregen ze gezelschap van nieuwsgierigen die kwamen kijken naar de
nieuwe stad in aanleg. En dan stonden ze schaamteloos bij ons door het raam naar binnen te kijken, Of ze klopten aan
met de vraag waar ze zich konden inschrijven voor een woning in die nieuwe stad die Almere zou heten.
We waren als bewoners op elkaar aangewezen, want er was verder helemaal niets, dus we hielpen elkaar waar dat
nodig was. Winkelen deden we eens per week in Muiden (bij de Maxis) of in Bussum. Als we iets vergeten waren te kopen,
dan gingen we naar de buren om te lenen. De saamhorigheid was erg groot.
De toekenning van de monumentenstatus aan dit…ons bivakhuisje zie ik niet alleen als een eerbetoon aan mijn ouders,
die de dappere en wel stoere beslissing hebben genomen om in het Bivak te gaan wonen, maar ook als blijk van respect
en waardering aan de echte eerste bewoners van Almere.
 

           huiskamer Bivak
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Oud-Hollandse
spelletjes
Vanaf 10 uur konden de kinderen terecht om allerlei leuke
spelletjes te doen bij ons clubgebouw. Op het speelveld
stonden ze opgesteld: sjoelbakken die ook nog even door
de volwassenen werden uitgeprobeerd. Jutenzakken voor
een zakloopwedstrijdje. Blikken die omgegooid moesten
worden, of waarop gelopen kon worden. Aardappels die
op een lepel moesten blijven liggen, terwijl er een stukje
gelopen moest worden. Een variant daarop was een be
kertje water dat op een soort grote houten lepel gedragen
moest worden naar een emmer waar het bekertje in moest
vallen. Natuurlijk kon het koekhappen niet ontbreken,
voordat de eerste wedstrijd kon beginnen, had een liefheb
ber al snel een plak koek te pakken.
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Groot succes was de schminkster die de kinderen ondanks
het warme weer toch heel mooi wist te versieren.
De ochtend werd afgesloten met een poppenkastvoorstel
ling. Natuurlijk met Jan Klaassen en Katrijn. De kinderen
genoten van de spanning en gilden net als ik vroeger als
Jan Klaassen niet in de gaten had dat er een monster of
een spin in de poppenkast was. De poppenkastspeler
kwam na afloop ook nog buiten de kast om met Jan
Klaassen de kinderen een handje geven en toen bleek dat
er een jarige Job aanwezig was, hebben we hem natuurlijk
met z’n allen toegezongen.
De recreatiecommissie had dit super georganiseerd en het
was dan ook wel een beetje jammer dat er niet meer kin
deren gekomen zijn.
 
Gerda Burgers
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Het Bivak monument: hoe nu verder?
‘s Middags vond er een gesprek plaats o.l.v. Gabriël Bassant met de eerste bewoners van de Bivakhuisjes en de
tuinders van het eerste uur. Dick de Jager, beleidsadviseur monumentenzorg bij de gemeente Almere, schoof aan.
Ook aanwezig waren Frits Huis, journalist en Jak Boumans, de schrijver van het levensboek over Wim Leeman De
Allereerste Almeerder. *
 
Er werd teruggeblikt op het wonen in de eerste Bivakhuisjes, herinneringen opgehaald.
Gerrit en Elly Kool woonden op nr.5, Nicolet Leeman op nr. 2 en Wil en Aukje op nr. 6: Het Bivakhuisje dat op Water-Land
staat. Aukje herkende het bijna niet meer terug. De binnenkant was totaal anders ingericht nu.
Frits Huis: “Ik ben een kind van 2 steden.  Ik ben in Amsterdam geboren, maar ik zeg altijd Almere is in mij geboren, en
ben er vanaf het begin bij geweest. Het Bivak is de eerste plek waar ik als journalist kwam, in maart 1975 werd gezegd,
ga jij maar een krant opzetten. Binnenkort bestaat Almere 50 jaar en de Bivak moet een prominente plek krijgen in het
boek 50 jaar Almere”.
De tuinders van het eerste uur vertelden waar het Bivak zoal voor gebruikt werd: er was een winkel, er werd geklaverjast,
spelletjes gedaan met de kinderen en er was een heuse disco!
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Toekomst
Wat vooral belangrijk is voor de toekomst: Wat moet er met het Bivak gebeuren om de status die het nu heeft gekregen
te behouden voor de Almeerse bevolking?
De aanwezigen zijn het erover eens dat het in de oude staat teruggebracht behoort te worden, zowel de buitenkant
maar zeker ook de binnenkant. Een gedeelte zou als museum, of oudheidkamer, ingericht kunnen worden, compleet
met de meubels uit die periode: de jaren zeventig van de vorige eeuw.
Er zijn in het gemeentelijk archief vele foto’s beschikbaar hoe het er in die periode uit zag
De gemeente dient ook mee te betalen voor het behoud en onderhoud van het Bivak. De vereniging kan het niet alleen
opbrengen. De politiek moet benaderd worden en ook het cultuurfonds zou een steentje bij kunnen dragen. Het bestuur
van Water-Land heeft toegezegd dat ze zich gaat beraden wat er verder mee zou kunnen gebeuren.
Almere bestaat binnenkort 50 jaar; dit soort ideeën dient op een lijst gezet te worden en dit gesprek moet een vervolg
krijgen. Een van de aanwezigen vond het fijn en respectvol dat door de huidige tuinders nog steeds over het Bivak ge
sproken wordt.
 
* Het boek is in te zien via: https://stadsarchief.almere.nl/publicaties/allereerste-almeerder
 
Ria Platvoet
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4 Personen, bereiding 85 min.
Hoofdgerecht Italiaans
Vegetarisch
 
Ingrediënten
2 eetlepels olijfolie
1 ui, gesnipperd
300 g risottorijst
400 g verse bietjes, geraspt
100 ml witte wijn
1,5 liter groentebouillon
120 g geitenkaas
50 g hazelnoten en of walnoten 
grof gehakt en geroosterd
handvol rucola
 
Bereiden 
Verwarm de oven voor tot 160 °C hetelucht / 180 °C elek
trisch.
Maak de groentebouillon van 2 blokjes.
Rasp de bieten grof. Leg de geraspte bieten in een ruime
ovenschaal.
Verwarm de olie in een braadpan en voeg de ui en een
snufje zeezout toe. Roer kort, leg het deksel op de pan en
bak de ui in 10 minuten glazig; roer halverwege door.
Voeg de risottorijst toe roer door tot olie is opgenomen. 
Blus met de witte wijn, laat in 1 minuut verdampen en schenk
dan de bouillon erbij, breng even aan de kook en doe het
vuur uit. Giet de risotto bij de geraspte bietjes in de oven
schaal. Roer alles goed door en zet 40 minuten in de oven.
Verdeel dan de geitenkaas, hazelnoten en walnoten over
de risotto, zet hem 10 minuten terug in de oven. Verdeel de
rucola en versgemalen zwarte peper over de risotto en dien
meteen op.
 
Tip
Het is ook klaar te maken in alleen een braadpan die zowel
op het vuur als in de oven kan.

Bietenrisotto uit de oven

Ik koos hier voor de terracotta schaal, vind ik er mooier
uitzien.
 
Opmerking
In het begin moet je een paar minuten roeren maar daarna
neemt de oven het van je over. Deze helder roze risotto is
perfect als je eters krijgt, want het is een ware eyecatcher.
 
Annette Sieger
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volk wat dan gaat groeien en behoefte heeft aan stuifmeel,
pollen en nectar. Darren die niet vrijwillig vertrekken worden
er door de dames uitgegooid!

Wanneer het kouder wordt, verklein ik de vliegspleet - de
kier onderin de kast bij de vliegplank. Hierdoor is makkelijker
om het binnenin de kast op de juiste temperatuur van on
geveer 36 graden te houden en eventuele indringers, bij
voorbeeld een muis die graag in de warme kast met eten
bij de hand ook zou willen overwinteren, buiten te houden.
Voor het gaas plaats ik windbrekergaas om de kasten en
andere spullen wat bescherming te geven tegen de
weersomstandigheden. En achter de kasten wordt een
plank geplaatst om vandalisme te voorkomen.

Als de temperatuur buiten te laag wordt, gaan de bijen niet
meer de kasten uit. Dan is de tijd aangebroken om aan het
winterwerk te gaan. Oude raten te vervangen voor nieuwe,
schone ramen met een nieuw velletje wasplaat. De oude
was te smelten en zeven en er kaarsen van maken. Kaston
derdelen goed schoonmaken om ziektes buiten de deur te
houden. Ook kan dan rondom de kasten in de bijenstal
goed schoongemaakt worden; de dames zijn immers bin
nen.
 
Bert Burgers, de tuinimker

De Bijenstal
Zaterdag 16 september was er een fietsevenement Kris Kras
door Almere Haven. De bijenstal van onze volkstuinvereni
ging was een stempelpunt. Ikzelf gaf in een notendop
educatie over wat een imker allemaal doet door het hele
jaar heen. Hulp kreeg ik van Raymond, die de verantwoor
ding op zich had genomen om elke stempelkaart van de
deelnemers te voorzien van een kroon (het kroontje van de
bijenkoninginnen). Gerda hielp waar nodig. Sheila had ook
aangeboden om te stempelen, maar dat bleek niet nodig
omdat de fietsers mooi verdeeld over de middag langs
kwamen. Zij kon toen in het clubgebouw aanschuiven bij
de medewerkersmiddag, die gelijktijdig was gepland. Er
was veel aanloop - ongeveer 70 deelnemers - en iedereen
was enthousiast. Het was heel gezellig. De fietsers waren blij
met de bordjes die ik had geplaatst, opdat ze de bijenstal
makkelijk zouden kunnen vinden.

Mijn verhaal ging voornamelijk over het inwinteren van de
bijenvolken. Ik zorg dat de bijen kunnen overwinteren in hun
kasten. De honingkamers worden erafgehaald en de kas
ten worden daardoor verkleind. Als het een klein volk is dan
blijft er één broedkamer over. Een groot volk kan met twee
broedkamers de winter in. Kleine volken maken niet veel
kans om het te redden in de winter, maar ik kan ze samen
voegen om een groot volk te maken. De bijen kiezen dan
zelf welke koningin zij willen houden. Na het oogsten van
de overtallige honing voor ons mensen, moeten de bijen
nieuwe voorraden aanleggen. Als er niet voldoende dracht
meer is om nectar te kunnen verzamelen, geef ik ze in
voerbakken speciaal suikerwater dat ze boven op hun
ramen in de kast kunnen weghalen en kunnen opslaan in
de ramen van de broedkamer waarin ze gaan overwinte
ren. Er zijn studies geweest om te kijken waarop de bijen
beter de winter doorkomen: op de door hen zelf verzamelde
honing, of bijgevoerd met suikerwater. Ze lijken het beter te
doen op suikerwater. (na de winter is dat helemaal opge
geten en kunnen ze de raten weer vullen met broed en
nectar). De mannelijke bijen (darren) worden voor de
winter bedankt voor hun gezelschap en inzet en moeten
de bijenkast verlaten; ze zouden alleen maar opvreters zijn
in de winter en in het vroege voorjaar doen ze niks voor het
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De Bond van Volkstuinders en de AVVN
De Bond van Volkstuinders in Amsterdam is opgericht in 1917. In 2017 werd het 100-jarig bestaan gevierd. Bij de
start van de bouw in Almere werd al in een vroeg stadium overleg gepleegd met de RIJP (Rijksdienst IJsselmeer
polders) over een groot perceel voor een tuinpark in Almere. In Almere kwamen immers veel Amsterdammers te
wonen en in Amsterdam was het steeds woekeren met de ruimte voor tuinparken.
 
Er zij twee verhalen in omloop over dit begin. De eerste is dat Han Lammers, toen wethouder in Amsterdam, gezegd zou
hebben: Ik vertrek als Landdrost naar Almere en zal een perceel voor jullie regelen bij de RIJP. Volgens het boekje “Groe
ne Vingers”, uitgegeven ter gelegenheid van het 100-jarig bestaan van de Bond, was het wethouder Jan Schaefer, die
naar Almere verhuisde en graag een tuin wilde.
Hoe dan ook, tuinpark Water-Land werd aangelegd en ontving de eerste tuinders. Na enige jaren kwamen we in het
bezit van het Bivak(huisje), dat dienst heeft gedaan als tijdelijke woning voor de eerste bewoners van Almere. De RIJP
heeft het huisje uiteindelijk overgedragen voor één gulden, al was in eerste instantie 16.000 gulden gevraagd. Zo werd
het Bivak kantoor/winkel/ontspanningsruimte voor de pionier-tuinders.
 
De Bond
De Bond van Volkstuinders, waar wij een afdeling van zijn, is een professionele organisatie. Ze zetten zich in om zoveel
mogelijk werk uit handen te nemen van besturen en commissies. Vooral op financieel terrein verzet de Bond veel werk
voor de aangesloten parken. De website geeft de tuinders op allerlei manieren voorlichting en ondersteuning. De Bond
van Volkstuinders voelt voor het bestuur van Water-Land als een belangrijke ruggensteun, altijd bereid tot advies en
overleg.
Vanuit het Bondsbestuur is Theo Mondij onze buddy. Hij woont regelmatig een bestuursvergadering en de ALV vergade
ring bij.
 
Jan Vroegop
Vanaf het begin was Jan Vroegop, hoofdagent in Amsterdam, voorzitter van de Bond. Hij heeft zich met hart en ziel in
gezet voor de tuinparken. In 1929 riep hij met het bestuur andere tuinparken in Nederland op voor een overleg in Am
sterdam. Dit overleg leidde tot de oprichting van de AVVN, het Algemene Verbond van Volkstuinverenigingen in Neder
land. Jan Vroegop werd ook daarvan de voorzitter. Vanwege zijn grote verdiensten voor de Bond is het blad van de
Bond Vroegop, naar hem genoemd. Hij was als voorzitter van de Bond actief tot 1946.
De AVVN heet inmiddels AVVN – samen natuurlijk tuinieren. De AVVN zet zich in voor behoud en uitbreiding van groen
in de woonomgeving. Het is de ambitie om -samen met andere organisaties – alle vormen van samen tuinieren te ver
sterken. Zij ondersteunen plaatselijke verenigingen en volkstuinen, geven voorlichting, lezingen en workshops.
De website geeft vele vormen van tips voor natuurlijk tuinieren. Heel mooi om eens te verkennen.
 
Het blad De Tuinliefhebber geeft talloze inspirerende voorbeelden uit de praktijk. Wie van tuinieren houdt zal het zeker
doorbladeren en ervan genieten.
Zo werd de AVVN geboren uit een initiatief van de Bond van Volkstuinders in Amsterdam en werd het plan voor een
tuinpark in Almere eveneens geboren uit een initiatief van de Bond.
Laten we de vruchten ervan plukken.
 
Bert van der Weijde, secretaris
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Romantisch landschapstafereel. 

Werken in de boomgaard en aan het
Bijenpad
Johan van Schaick
 
Rob van Voorst en ik hebben in overleg met de Tuincommissie dit jaar (de leiding over) het beheer op ons genomen
van het plasdrasgebied en later ook van de boomgaard, met hierbij ondersteuning van tuinders tijdens de tuin
diensten. Omdat het Bijenpad grenst aan het plasdrasgebied houden we ook daar desgevraagd een oogje in het
zeil. In deze Water-Lander een terugblik op de werkzaamheden aan de boomgaard en het Bijenpad tijdens een
tweetal tuindiensten.
 
Op 10 september hebben Rob en ik met Mirjam en Erik D (ter onderscheiding van een andere meer algemeen bekende
voornaamgenoot) de boomgaard en met Erwin het Bijenpad onder handen genomen.
Twee weken daarvoor, 26 augustus, was ik met Blanca, Thea en diezelfde Erik én met de vrijwilligers(!) Petra en Piet, al in
de boomgaard aan het werk geweest. Toen stonden er twee klussen op het programma. Allereerst was daar het afruimen
van het hooi, wat volgens contract de aannemer had moeten doen nadat hij het hoge gras in juli had gemaaid.*
Eigenlijk waanzin dus, maar het hooi nog langer laten liggen was geen optie. Het was niet alleen geen gezicht, inmiddels
was het hooi door de regen geplet en op diverse plekken lag het te rotten terwijl nieuw gras er doorheen begon te
groeien.
 

Dat leek het een beetje: hooi binnenhalen van het veld. Dat was het echter allerminst. Een paar dagen eerder had ik
het hooi tussen de bomen met de vingerbalk “los” gemaaid. Dit om het afharken te vergemakkelijken. Desondanks was
het afharken van het hooi mede doordat het zo nat was gebleven, loeizwaar; zo ook het storten van het hooi in de
bosrand. Maar Blanca, Erik, Petra, Piet en Thea gaven geen krimp. In tegendeel: ze kweten zich gemotiveerd en in
prettige sfeer van hun taak. Ondanks de hitte die nauwelijks werd getemperd door het gebladerte van de bomen. Na
de welverdiende koffiepauze moesten we nog even door met het hooiwerk voordat we aan de tweede klus konden
beginnen.
Het hooiwerk nam onevenredig veel van onze tijd in beslag. Des te zuurder was het dat een paar dagen later de aan
nemer het hooi uit de bosrand kwam verwijderen. Als dat van tevoren bekend zou zijn geweest: Een goede leer voor de
volgende keer zullen we maar denken.
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De tweede klus, verzorging van de fruitbomen, betrof het verwijderen van
overbodig geworden gaas en boompalen en van de wildgroei aan de voet van
de bomen. Tot onze teleurstelling zagen we dat er van drie (pruimen)bomen
takken waren afgescheurd. Vrij naar Jantje zag eens pruimen hangen: ofschoon
zijn vader het hem verbood trok Jantje (of wie het dan ook was of waren) aan
een tak en “krak zei de tak” tot driemaal aan toe.

"Krak", zei de tak.
 

Buffelen
Zondag 10 september stond de boomgaard weer op ons programma, nu samen
met het Bijenpad. In de boomgaard zijn Mirjam en Erik aan de slag gegaan. Zij
verlosten de bomen die daarvoor nog niet gedaan waren van allerlei wildgroei
aan de voet. Ook legden ze heuse boomspiegels rond de bomen aan en werden
nog enkele andere overbodige boompalen verwijderd. Het was heel pittig, zeg
maar gerust zwaar werk. Maar het resultaat was zeer de moeite waard.  
 

Buffelen

Kers op de taart 
De kers op de taart kwam toen de
transportmedewerkers Yoerie en Stef
tegen het einde van de tuindienst nog
even bereid bleken een lading haksel
te brengen voor het vullen van de
boomspiegels. 
 En als je dan weet dat Mirjam en Erik
pas om tien voor één, als allerlaatsten
van de tuindienst van deze ochtend,
hun kaart ophaalden. Nou dan is een
“petje af” op zijn plaats. Net zoals voor
Yoerie en Stef die ook tot het laatst
bezig waren.
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Wandel(end) pad
 
Nog even buiten beeld geble
ven is Erwin. Hij had 10 sep
tember tot taak het Bijenpad
te maaien. Een paar dagen
ervoor had ik geconstateerd
dat een deel van het Bijen
pad, het wandelpad langs de
Bijenstal, “aan de wandel”
was gegaan. Eerst leek het er
nog op dat er een viertal paal
tjes waren verdwenen. Maar
bij goed kijken bleken deze
geheel overwoekerd te zijn
door de restanten van wat
eens een bijenlint was. Deze
dag zou het pad recht getrok
ken worden, dat wil zeggen
zijn oorspronkelijk loop terug
krijgen.
 

Erwin nam het Bijenpad voor zijn rekening met de elektrische
maaimachine, Rob en ik het overwoekerde deel van het
pad met de vingerbalk. Wij maakten van de gelegenheid
gebruik meteen de wildgroei naast het pad en ook in de
strook naast de Bijenstal met de vingerbalk te maaien en
het maaisel af te voeren.
 
Nadat Erwin het Bijenpad vrijgemaakt had van het maaisel
ging hij door met maaien van het pad. Best een pittige klus
want het gras was nat en sinds de vorige maaibeurt weer
flink gegroeid. Eerst op de hoge stand van de elektrische
maaimachine, daarna nog eens op de lage stand. En dan
ook nog eens regelmatig, zeg maar vaak, de opvangbak
legen. Maar het resultaat mag er zijn, Erwin. Het Bijenpad
is weer een wandeling waardig.

Pluim verdiend!
Beste Blanca, Erik, Erwin, Mirjam, Thea, Yoeri en Stef en niet op de laatste plaats
Piet en Petra - mede namens Rob – nogmaals hartelijk dank voor jullie motivatie
en inzet. Tot slot een extra pluim voor onze 80-jarige Petra, toonbeeld van goed
“tuinierschap”. Goed voorbeeld doet volgen. Toch? Samen maken we er iets
moois van en vele handen maken licht werk én het werk leuk! Dat bleek ook
weer eens  tijdens deze tuindiensten.
 
*In november 2022 stelde de afdelingsvergadering de hoofdlijnen van het
maaiplan vast. In het kort komt dit er op neer dat het gras in bepaalde gebieden
2 x per jaar gemaaid wordt. Na het gras na enkele dagen te laten liggen en
drogen wordt het bijeengeharkt om tot slot afgevoerd te worden. De boomgaard
is een van die gebieden. Het werk is uitbesteed aan Ballast/Nedam, het bedrijf
dat ook het gewone, tweewekelijkse maaiwerk uitvoert. Het bedrijf is aangespro
ken en erkent dat het fout is gegaan. Eerder schreef ik dat de kwaliteit van
maaiwerk veel te wensen overlaat. We moesten ons als tuingroep voor volgend
jaar maar goed beraden op de gewenste kwaliteit van het maaiwerk, mede
gezien ook de hier geschetste situatie. 
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Doorgeven watermeterstand
Dit artikel is ook te vinden op onze website: 
vtv-waterland.nl/watermeter
 
Het water wordt afgesloten op zaterdag 4 november
2023.  Dit jaar gaat het doorgeven van de watermeter
stand anders. Lees hieronder op welke manier.
Geef je meterstand door vóór 1 december 2023.
 
Bij te laat aanleveren van de watermeterstand worden het
secretariaat en de bond belast met veel extra werk. Van
daar dat we dan een boete opleggen. Jammer maar
nodig. De boete is € 100 en we schatten je verbruik op 16
m3 tegen € 1,75. Deze 16 m3 wordt niet verrekend met
toekomstige waterstanden. Helaas kunnen we geen uitzon
dering maken als je toch te laat bent.
 
Doorgeven van de meterstand gaat vanaf dit jaar via
Mijn tuin, je persoonlijke inlogpagina op de website van
de Bond: mijntuin.bondvanvolkstuinders.nl/
 

Heb je Mijn tuin vorig jaar al geactiveerd, dan kun je inlog
gen met als gebruikersnaam je mailadres en je zelfgekozen
wachtwoord.
Weet je het wachtwoord niet meer, dan kun je zelf een nieuw
wachtwoord aanvragen.
 
Nieuwe tuinders krijgen automatisch een activatie-mail
voor Mijn tuin.

Als je bent ingelogd ga je boven in het menu naar Mijn tuin,
je klikt vervolgens op je tuinnr. en daarna op Water en
elektrameterstanden doorgeven.

Niet alle watermeters hebben cijfers achter de komma. 
Twijfel je, upload dan een foto van je watermeter met de
knop Bestanden kiezen. .Je verzendt je gegeven met de
knop Aanmaken.
 
Je krijgt per mail een bevestiging als je opgave is verwerkt.
Dat kan enige tijd duren.
Op de homepage van Mijn tuin zie je in het vak Verzonden/
Openstaande acties  of je de gegevens hebt verstuurd.

Je kunt ook eventueel controleren of je andere gegevens
in Mijn tuin kloppen en deze, als dat nodig is, aanpassen.
 
In uitzonderlijke gevallen, als dit alles echt niet lukt, kun je
een mail sturen naar penningmeester@vtv-waterland.nl
Vergeet dan niet je tuinnr. Ook kun je eventueel een briefje
in de brievenbus van het bestuur doen.
 
Winter
In de winter is er een water-tappunt tegenover huisje 215.
Het water wordt weer aangesloten op zaterdag 2 maart
2024.
 
ICT-communicatiecommissie
Henny Vos
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 Uit de oude doos

Salamander schuilplaats.
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Terugkoppeling uit de Bondsvergadering
 
In het verleden was ik al eens afgevaardigde van Water-Land naar de bondsvergadering. Dat is het hoogste orgaan
binnen de vereniging, Bond van Volkstuinders. Elke afdeling heeft daarin 3 afgevaardigden. Zij worden benoemd
door de afdelingsvergadering.
Als afgevaardigde had ik mij aangewend telkens verslag te doen van mijn inbreng in de bondsvergadering. Ik vond –
en vind dat nog steeds – dat je als gekozen afgevaardigde verantwoording aflegt aan degenen (de afdelingsvergade
ring dus) die jou hebben benoemd, zeker als je je daadwerkelijk mengt in de bespreking van onderwerpen.
Nu ik sinds de vorige afdelingsvergadering van 10 juni 2023 weer afgevaardigde ben, pak ik die draad weer op. Deze
keer met alleen een verslag over de kwestie en kwellingen rond het onderwerp waardebepaling bij tuintaxaties en ons
wijzigingsvoorstel. Het had zo’n kort verslag kunnen zijn ….........
Mede hierom zal ik u niet verder vermoeien. Lees voor mijn inbreng het verslag van die bondsvergadering. Dit zal later
dit jaar worden gepubliceerd.
 
Onderwerp Waardebepaling van de tuin bij taxatie
Even terug naar de bondsvergadering van 10 december 2022. Op de agenda stond het voorstel van het bondsbestuur
om bij taxatie de maximale waarde van een tuin te stellen op € 1.000. In onze afdelingsvergadering van 26 november
daaraan voorafgaand hebben we hierover gesproken. Met algemene stemmen werd toen besloten een wijzigingsvoor
stel in te dienen. In onze ogen zou de taxatiewaarde niet per tuin maar op basis van de oppervlakte van de tuin vastge
steld moeten worden, dus per m2. Immers, zowel tussen de verschillende tuinparken als ook op ons eigen tuinpark ver
schillen de oppervlaktes van de tuinen.
Het zou een beknopt verslag geweest zijn als ……….deze wijziging op 10 december 2022 ingebracht was geworden. Door
een samenloop van omstandigheden is dat niet gebeurd. Omdat ik toen toehoorder was, geen afgevaardigde, had ik
geen spreekrecht. Anders had ik dat wel gedaan. In onze afdelingsvergadering van 27 mei 2023 heb ik die “misser” aan
de orde gesteld. Hierop werd besloten het voorstel alsnog in te dienen, nu voor de bondsvergadering van 10 juni. Ik heb
zelf het voorstel direct naar het bondskantoor gestuurd.
Echter, vanwege de korte tijd tussen onze vergadering en de bondsvergadering kon het niet meer voor inhoudelijke
bespreking aan de agenda worden toegevoegd. Wel werd het behandeld als “ingekomen stuk”, ook omdat het
bondsbestuur eerst advies van de bondstuincommissie wil hebben. Afgesproken is dat het voorstel voor de bondsverga
dering van 9 december a.s. wordt geagendeerd. We zullen het er in onze afdelingsvergadering van 28 november nog
wel over hebben. Dan is ook het preadvies van het bondsbestuur bekend.
Ook hier had het verslag kunnen eindigen ………….als er na afloop van de vergadering van 10 juni niet iets vervelends
was voorgevallen.
Een lid van de bondstuincommissie, de commissie die advies over het voorstel moet geven, zei toen tegen mij “wat heb
je nou weer voor raar voorstel ingediend”. Voor mij was dit aanleiding het bondsbestuur te laten weten dat ik van een
dergelijke houding niet gediend ben. Maar belangrijker nog, dat die opstelling weinig vertrouwen geeft in de objectieve
en zakelijke beoordeling van ons voorstel. Ook al was ik destijds degene die het wijzigingsvoorstel op onze afdelingsver
gadering van 26 november had ingebracht, na instemming is het dus het voorstel van Water-Land. Elke inbreng dient
als zodanig respectvol te worden behandeld, of iemand het er mee eens is of niet en dan natuurlijk wel onderbouwd.
 
Johan van Schaick, afgevaardigde

Grofvuil container
groot succes!
Nog nooit zo druk gehad bij een containerdienst, met zoveel
blijde mensen!
Groet,

Xandra Wassington 
 

VTV Water-Land22



23



april 08.00 - 18.00 uur

mei t/m augustus 06.00 - 23.00 uur

september  08.00 - 18.00 uur

Schade
Glas: bel Service Glasherstel 0299-283362
Overig: zie de website van de bond bij het tabblad
Praktische informatie
eigen risico: € 150,00
 
Accu gereedschap
Aangedreven door een accu is het hele jaar toe
gestaan, mits er geen (geluids)overlast wordt ver
oorzaakt. Dit ter beoordeling van het bestuur. Het
bestuur kan in bijzondere gevallen ontheffing verle
nen. Aan de ontheffing kunnen voorwaarden wor
den verbonden.

Aggregaat
Het gebruik van een aggregaat is op bepaalde tij
den toegestaan als stroomleverancier voor elek
trisch aangedreven (tuin)gereedschap. In april en
september op maandag, woensdag en zaterdag
van 9.00 tot 14.00 uur.

Grasmaaier
Het gebruik van een door benzine motor aange
dreven grasmaaier is in de periode 1 april tot 1 ok
tober toegestaan op maandag, woensdag en za
terdag van 9:00 uur tot 14:00 uur. Het is tevens toe
gestaan op woensdag tussen 18:00 uur en 20:00
uur.

Toegangshekken:
Grote toegangshek en zijhek westzijde geopend:

Op andere tijden heb je de tag nodig om het hek
te openen.
 
In de maand oktober toegang met de tag.
Van november t/m februari is de tuin alleen met de
tag toegankelijk tussen 09.00 en 18.00 uur.
In maart met tag tussen 07.00 en 22.00 uur.
 
Het zijhek oostzijde is geopend van 1 april t/m
30 september.

Bij storing of noodgevallen kun je bellen met
06 33736384.
Het vergeten van je tag is geen noodgeval!

Bestuur  bestuur@vtv-waterland.nl

Secretariaat  secretariaat@vtv-waterland.nl

Financiën  penningmeester@vtv-waterland.nl

Verkoop   verkooptuinen@vtv-waterland.nl

Zaterdag 11.00 - 13.00 uur

Zondag   11.00 - 12.00 uur

Zomervakantie 6
weken 

19.00 - 20.00 uur woensdag

Afvoer huisvuil idem als openingstijden winkel

Buffet   buffet@vtv-waterland.nl

Communicatie  communicatie@vtv-waterland.nl

Educatie   edu@vtv-waterland.nl

EHBO    EHBO@vtv-waterland.nl

Inkoop   inkoop@vtv-waterland.nl

Recreatie   recreatie@vtv-waterland.nl

Tuin   tuin@vtv-waterland.nl

Technisch   technisch@vtv-waterland.nl

Veiligheid   veiligheid@vtv-waterland.nl

Bijenstal   tuin.imker.almere@gmail.com

Schapen
zaken

  hvanriessen3@gmail.com

Voorzitter
 
Bertus Kempes

Penningmeester en verzekeringszaken
Lida Leeuwenkamp
NL57 RABO 0174 1931 81 t.n.v. VTV Water-Land
te Almere

Secretariaat 
Bert van der Weijde
Adreswijzigingen en dergelijke altijd schriftelijk
aan de secretaris melden
 
Adres vtv Water-Land
Meentweg 2
1358 BP Almere 
 
Bestuurszitting
1e  en 3e zaterdag van de maand in de bivak
april t/m september, 11.00 - 12.00 uur

Contact

Website vtv-waterland.nl
 
EHBO 06-83904491
AED    bij de Bivak
 
Openingstijden Winkel vanaf 1e zaterdag in
april 
ook voor gevonden voorwerpen

Commissies

INDIEN ONBESTELBAAR: MEENTWEG 2, 1358 BP ALMERE


